
Z A P I S N I K

DVANAESTE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb” 

održane dne 21.9.1972.u 19 sati u klupskim prostorijama.

PRISUTNI: Krešimir Lessel,Željko Haberštok,Stjepan Vidaković, 

Marijan Kodak.Izvan Upravnog odbora Vladimir Hoholač i Jovo 

Rajković.

DNEVNI RED: l.Aktuelnosti u radu kluba.

2.Pripreme za skupštinu.

1. FAS ide u intergraciju sa jednim poduzećem,pa će iseliti

Doljnje prostorije više ne koristi.

Sutra nam dolaze gosti iz Karlsruhe-a,pokrajina Baden- 

Viirtenberg. Popodne u 15 sati će biti projekcija njihovih fil

mova^ navečer zakuska.Dan kasnije klub priprema za njih objed 

Danas ujutro je bila na radio "Jadran"-u emisija o kino— 

klubu.Sudjelovali su Lessel,Mikuljan i Kodak.

Doljnje prostorije su uništene,a osobito pod u baru.Sve 

je istrunulo i ispijesnivilo.To treba definitivno urediti.

2. Željko Radivoj radi knjigu inventara.Čovjek,koji radi 

bilancu,radi na njoj.Treba se dogovoriti o promjeni Statuta 

kluba.
U klubu nema para.Dotacije su nam problematične.Ostaje 

trajan problem i održavanje prostorija.

Tajnik: Predsjednik:


